



## Instrument Class (2019-2020) Reminder

1. The instrument class arrangement has been stated in your child's handbook.
2. All instrument classes will begin on 16<sup>th</sup> September 2019 (Monday) (Week 4).
3. For returning students, please bring the instruments and books for the first lesson.
4. Instrument teachers will come to pick up students in their classrooms (for classes during the music class, before lunch and after school) or canteen (for classes after lunch) for the first lesson.
5. For students who need to purchase new instruments, the instrument teachers will give out a purchasing form. Please return it to the music teacher of your child by 26<sup>th</sup> September 2019 (Thursday). (violins and recorders excluded)
6. The instrument class schedule is very tight and difficult to make changes.
7. Please read the instrument class rules stated in the "Instrument Class Lesson / Practice Record". Parents should sign the "Practice Record" for your child everyday.
8. All students should bring their own instrument to lesson (exceptional for the large instruments with the prior approval) or instrument teachers cannot conduct the lesson. No make up lesson will be arranged under this scenario.
9. If parents would like to contact the instrument teachers directly, they may call the music teacher and leave a message OR pass a note to the teachers to get their contact numbers. The School will not disclose any private number.
10. If you have any concerns regarding the instrument class, please feel free to contact the music teacher of your child on 2813 8410.

### Teacher

Ms Grace Yim  
Mr Kelvin Lo  
Mr C.C. Chiu

### Classes

1A, 1B, 1C, 1D, 2A, 2B, 2D, 3B, 3C, 3D, 4B, 5A, 6C  
2C, 3A, 5B, 5C, 6A, 6B  
4A, 4C, 4D

## 二〇一九至二〇二〇年度樂器班備忘

1. 貴子弟之樂器課安排已詳列於學生家課冊之中。
2. 所有樂器班將於第四週（九月十六日（星期一））起開始上課。
3. 舊生應攜帶樂器及樂譜上第一課。
4. 樂器導師將於第一課前到課室（於音樂堂、午飯前及放學後舉行之課堂）或飯堂（於午飯後舉行之課堂）接領學生前往上課地點上課。
5. 如學生需購買樂器，樂器導師將派發通告通知家長，家長填妥通告後請於九月二十六日（星期四）或之前交回 貴子弟之音樂老師。（小提琴及直笛除外）
6. 由於樂器班人數眾多，課堂時間恕難作出更改。
7. 請詳閱「樂器班上課／練習記錄冊」內之樂器班守則，家長須每天於「練習記錄」內簽署。
8. 學生須自行攜帶樂器上課（獲批准之大型樂器除外），否則樂器導師將不能授課，並不作補課。
9. 如家長需直接聯絡樂器導師，可於上課時間內致電 貴子弟之音樂老師留言，或以便條形式向有關導師查詢聯絡電話號碼，校方不會向家長提供任何樂器導師之私人電話號碼。
10. 如家長對樂器班事宜有任何查詢，歡迎於上課時間內聯絡 貴子弟之音樂老師。

### 老師

嚴珮詩老師  
盧家其副校長  
趙智泉老師

### 班別

1A, 1B, 1C, 1D, 2A, 2B, 2D, 3B, 3C, 3D, 4B, 5A, 6C  
2C, 3A, 5B, 5C, 6A, 6B  
4A, 4C, 4D